
 

 

 

HC Olomouc 
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772 00  Olomouc 

 

 

 

Věc: Rozhodnutí disciplinární komise ČSLH 
 

 
 Disciplinární komise ČSLH (dále jen „DK ČSLH“) rozhodla ve věci jednání hráče  HC 
Olomouc, se sídlem Hynaisova 9A, 772 00 Olomouc, reg. č. 80502, (dále jen „klub“) Davida 
Šťastného, reg. č. 0756931993 (dále jen „hráč“), kterého se hráč dopustil v čase 46:06 
utkání ELJ č. 3426 mezi družstvy HC Olomouc a HC Sparta Praha hraného dne 23. 3. 2013 
v Olomouci (dále jen „utkání“) 
 

t a k t o : 
 

Hráč se svým jednáním v čase 46:06 utkání spočívajícím v zásahu do oblasti hlavy a krku a 
rozhodčími utkání kvalifikovaným jako zásah do oblasti hlavy a krku, dopustil nedovoleného 
zákroku ve smyslu čl. 540 pravidel ledního hokeje, tedy zásah do oblasti hlavy a krku, a tím 
se dopustil disciplinárního provinění podle přílohy č. 2 A, bod 5 písm. d) Soutěžního a 
disciplinárního řádu Českého svazu ledního hokeje (dále jen „SDŘ“), za což se mu podle 
přílohy č. 2 A, bod 5 písm. d) SDŘ ukládá finanční pokuta ve výši 1.000,- Kč.  
 
Finanční pokutu ve výši 1.000,- Kč uhraďte přiloženou složenkou do 17. 4. 2013 a v téže 

lhůtě zašlete kopii dokladu o zaplacení Českému svazu ledního hokeje.   

 

 
P o u č e n í:  Proti tomuto rozhodnutí lze dle článku 612 a násl. SDŘ podat odvolání 

k výkonnému výboru Českého svazu ledního hokeje. Odvolání je nutno podat 
písemně nejpozději do 15-ti dnů ode dne doručení nebo oznámení tohoto 
rozhodnutí. 

 
 
V Praze dne 27. 3. 2013 
 
    

     Ing. František Dvořák 
             předseda DK ČSLH 


